
Næste planlagt møde 4. september 
 

Referat af bestyrelsesmøde 31. juli 
Tilstedeværende: Ingolf, Frederik, Cheryl og Krista   Afbud: Danny 

 

Udgifter siden sidst 

a. Vaskekonerne – juni - juli – 6.695,- 

b. Blynert – Service aftale juni - juli – 27.043,36 

c. Fastspeed – Fibernet juni-september – 30.072,- 

Vi mangler et bestyrelsesmedlem – Vi fik ikke valgt alle poster til vores bestyrelsen 

ved sidste generalforsamling. Derfor håber vi at der skulle være nogle som har lyst til 

at deltage i bestyrelsesarbejdet, der ikke havde mulighed for at være der til 

generalforsamling. Ved interesse tag fat i Frederik på frederikjensen90@gmail.com 

Opsamling af hundelort – Bestyrelsen vil gerne påminde hundeejer om at det er 

deres ansvar at få samlet op efter deres hund.  

Udskiftning af hegn ved Christoffers Alle – Vi har haft første møde angående hvilket 

hegn som ønskes. Det er 3 typer af hegn som der arbejdes videre med. Vi arbejder ud 

fra at hegnet bliver sat op af håndværkere, men at vi i samarbejde med naboer selv 

står for oprydning af det gamle. Der er ikke bestemt noget endeligt endnu andet vi er 

enige om at hegnet skal skiftes. 
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